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Buddinge Skole 
Kildebakkegårds Allé 155, 2860 Søborg 
Telefon: 39 57 67 77 
Mail: buddinge@gladsaxe.dk 
 

 
 
 
 

 

Forældrerepræsentanter 

Jonna Bybeck Tosev ( formand) 2026 
Louise Einspor 2026 (afbud) 
Ulla Eichert Sehested 2024 
Emilie Månsson 2026 (afbud) 
Sarah Wahlgreen 2024 (afbud) 
Marta Dis Srefánsdóttir Holck 2026 
Hua Fan 2024 
Jens Engel-Andreasen 2024 

Forældrerep.suppleanter Maria Ella Nyhlm 2024 (afbud) 
Kasper Stausgaard 2024 

Medarbejderrepræsentanter Daniel Madsen 
Preben Paulsen  

Elevrepræsentanter Bertram Damgaard Liberti 9.F (formand) 
Isabella Don Mencke 8.A (næstformand) 

Sekretærer for bestyrelsen Kirstine Bang Krogh (skoleleder)  
Stine Nepper Vinding (faglig leder og souschef)  

 
1. Godkendelse af referat og dagsorden  
2. Kort orientering fra ledelsen Velkommen til Isabella 

Velkommen til Jens, som ny medlem. 1C og ny 
o’er på vej 
Kasper 1B og en på vej 
 
Der er et forældremøde på 5. årgang på tors-
dag, hvis nogen fra bestyrelsen kan deltage 
modtages det gerne. 
 
Vi er glade for den nye p-plads og ser frem til at 
el-lader kommer i gang. 
 
Vi har pt. et rotteproblem på skolen og det for-
søges håndteret. Vi modtager effektiv hjælp til 
det. 
 
Vi har ansat ny pædagog til gruppeordningen 
pr. 1.11.23 og en ny pædagog til 0. årgang pr. 
23.11.23 
 

Dagsorden til skolebestyrelsesmøde den 0.10.2023 kl. 17.00-19.00 
 
Mødeleder: Kirstine 
Referent: Stine 
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Kommende møde skal vi tale om hvordan sko-
lebestyrelsen deltager i ansættelsessamtaler. 
Skal der etableres et ansættelsesudvalg eller er 
der andre gode løsninger?  
 
Vi er ved at tilrettelægge pædagogisk weekend 
for medarbejderne. Vi skal til Bymosehegn og 
arbejde med fællesskaber. Camilla Obel kom-
mer og hjælper os med at lave dagen. Temaet 
bliver Fællesskaber.  
Det overvejes om der skal laves en opfølgende 
arrangement for forældre med Camilla Obel ef-
ter pæd.weekend. 
 
 

3. Kort orientering fra skolebestyrelses-
formanden 

Skolerådsmøderne skal fremadrettet være re-
præsenteret af skolebest.formanden. Mødefre-
vekensen er reduceret fra 4 til 2 møder. Jonna 
deltager d. 13.11.23 
 
Det var en god oplevelse og meningsfuldt at 
deltage på årgangenes forældremøder. 
 
 

4. Kort orientering fra elevrådet, herun-
der præsentation af formand og 
næstformand 

Elevrådet har drøftet inputt til Budbyugen 
 
Der er et ønske fra eleverne om at tale om mo-
biltelefoner i skoletiden. Udskolingens elever 
problematiserer at de ikke har adgang til deres 
telefoner i spisepausen, da de anvender dem til 
betaling mm. 
Det skal tages op i bestyrelsen i nær fremtid 

5. Skolebestyrelsens værdier Der er et ønske om at skolebestyrelsen arbej-
der med bestyrelsens værdisæt. Primært for at 
samle gruppen og arbejde med fællesskabet i 
bestyrelsen. 
 
Den er parkeret for nu, men kan tages op igen. 
 
 

6. Budby, planen for aftenen vises og 
koorigeres evt. 

Kirstine fremlægger planen for Budby åben hus 

7. Princip for skolens arbejde med ele-
vernes udvikling i skolens faglige og 
sociale fællesskaber 

Vi læser og gennegår princippet og der laves 
enkelte tilføjelser/kommentarer. Det tages her-
efter op i MED 

8. Evt.  
  

Emner til fremtidige møder: 
 
Skolebestyrelses værdigrundlag 
Mobiltelefoner 

Datoer til kommende møder: 
15.11  
18.12 inkl. julearrangement  
30.1  
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Ansættelsesudvalg 
Skoleplan 
Børn som mistrives i fællesskabet 

13.3 Godkende budget  
22.4  
11.6 Inkl. sommerafslutning  
 
Der kan komme møder løbende ved behov, hø-
ringssvar o.lign. 

 
 
 


